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Z  A  P  I  S  N  I  K 
s  12. sjednice Općinskog vijeća Vareš,  

održane 12.11. 2009. godine 
 

Josip Malbašić – predsjedavajući Općinskog vijeća Vareš, otvorio je 12. sjednicu s početkom 
u 9 sati i 30 minuta, u velikoj sali Općine Vareš.  

 Izvršena je prozivka vijećnika. 

 Prisutni vijećnici: Ismet Abdulahović, Dženana Bešić, Tajiba Brkić, Dženana Hafizović, 
Izudin Ibrišimović, Kenan Kamenjaš, Džemo Kevrić, Milan Knežević, Jelena Kuhač-Odenwald, Ešref 
Likić, Ivan Lučić, Josip Malbašić, Željko Matić Mario Mirčić, Majda Muftić, Elvir Rožajac, Jasmin 
Salketić, Dragan Sekulić, Nikola Šimić i Jelena Zlobec. 

 Odsutan:  Mato Pavić. 

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: općinski načelnik Hamdo Fatić, tajnik Općinskog vijeća 
Leon Pavlović, pomoćnici općinskog načelnika, predsjednici političkih stranaka i predstavnici 
sredstava  javnog informiranja. 

Općinski načelnik Hamdo Fatić izvijestio je Vijeće o aktualnoj problematici na području 
općine Vareš. Upoznao ih je da su podneseni zahtjevi Kantonalnom ministarstvu za poljoprivredu, 
šumarstvo i vodoprivredu za četiri mini centrale na rijeci Stavnji. Tri su na vareškoj općini, a jedna na 
općini Breza. Daljnja procedura ići će sukladno zakonskim propisima iz ove oblasti. 

Potpisani su aneksi ugovora za kapitalna ulaganja Vlade ZE-DO kantona – Ministarstvo 
prostornog uređenje i prometa za 2009. godinu; za G. Borovicu 50.000 KM, D. Borovica 30.000 KM, 
Striježevo 50.000 KM i Dabravine – Kadarići 30.000 KM. Realizacija kreće odmah. 

U toku su radovi GAP projekta u zgradi Općine. Dogovoreni datum završetka radova je 
10.12.2009. godine, a otvaranje šalter sale najvjerojatnije će biti početkom siječnja 2010. godine. 

Upoznao je Vijeće da dio puta, Ravne – Crna Rijeka, neće biti završen u ovoj godini iz 
razloga što nisu uplaćena sredstva od strane Kantona Sarajevo i Federalnog ministarstva za raseljene 
osobe. 

( V i j e ć n i č k a     p i t a n j a ) 
 

 Budući da vijećnici nisu dobili odgovore na vijećnička pitanja postavljena na ranijim 
sjednicama Vijeća, predsjedavajući je pročitao članak 42. Statuta općine Vareš, gdje je utvrđena 
obveza općinskog načelnika da u roku od 30 dana dostavi odgovore na vijećnička pitanja i inicijative. 
Zamolio  je da ovo shvati ozbiljno, jer Vijeće kao institucija neće tolerirati ovakav odnos izvršne vlasti 
prema vijećnicima, postavljenim vijećničkim pitanjima i inicijativama na sjednicama Općinskog 
vijeća. 

 Elvir Rožajac    
 

1. Je li novac koji je Naša stranka uplatila na račun Općine Vareš – iznos od 20.000 KM, 
planiran za kupovinu vozila za dijalizu, budući da je općinski načelnik potpisao projekt 
za kupovinu takvog auta? 
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2. Upoznao je općinskog načelnika da je put Ravne – Crna Rijeka u jako lošem stanju. 
iako je tek asfaltiran. Propusti su već popustili, a na par dijelova se i asfalt izlomio. 

Ismet Abdulahović 

3. Zašto Civilna zaštita nije pomogla radnicima Elektrodistribucije u vrijeme 
nevremena koje je zahvatilo općinu Vareš, polovinom listopada? Polomljenog 
drveća je bilo na sve strane, a u pojedinim mjesnim zajednicama struje nije bilo 
pet dana. 

4. Kada će nadležna institucija, konkretno Centar za socijalni rad, poduzeti određene mjere 
na zaštiti dječjih prava, vezano za obitelj iz Dabravina gdje ima dvoje djece, a muž pije i 
potrebno mu je liječenje? 

Dženana Hafizović  

5. Kada će se urediti kanalizacija u Ljevarskoj ulici u Vareš Majdanu, između 
objekata "F-4" i "F-5"? Stanari se žale da već četiri do pet godina kanalizacija 
teče ispod tih objekata, tako da sve to unose u stanove, a prozore ne mogu 
otvoriti zbog neugodnog mirisa. 
Tajiba Brkić 

6. Zašto se ne očiste lokalni putovi koji su gotovo u neprohodnom stanju, od zadnjeg 
padanja snijega, zbog ogromnih količina kamenja i zemlje? 

7. Šta se poduzelo na sanaciji vodovoda Budoželje? 

Izvijestila je Vijeće da ostaje pri svom stavu i daje moralnu ostavku na mjesto 
zamjenice predsjedavajućeg Općinskog vijeća Vareš. Ujedno se svima zahvalila na 
dosadašnjoj izuzetnoj suradnji. 

Jelena Zlobec 

8. Zašto se ne očisti polomljeno drveće po gradu? 

Ivan Lučić 

9. Stavio je primjedbu što se ne uvažava zaključak koji je Vijeće jednoglasno donijelo, da 
općinski načelnik u okviru aktualne problematike izvijesti vijećnike o svim zaključcima 
i odlukama koje su donesene na prethodnoj sjednici Vijeća, o njihovoj realizaciji, 
odnosno ne realizaciji, kao i razlozima zbog kojih nisu realizirani. Konkretno, podsjetio 
je na zaključak s prethodne sjednice Vijeća, gdje je općinski načelnik zadužen da 
izvijesti nadležne u Kantonu i Federaciji, vezano za šume, putove i vodoopskrbu, 
odnosno o eksploataciji drvne mase na dijelu regionalnog puta R-444, koji je nedavno 
asfaltiran. 
 
Nikola Šimić 

10. Zašto se ništa ne poduzima po pitanju ruševnih objekata u gradu koji predstavljaju 
problem sigurnosti građana? 

11. Može li se riješiti problem javne rasvjete u gradu? Konkretno, naselje Matijevići i 
Benići su kompletno u mraku. 
 
Jelena Zlobec 

12. Gdje su uložena sredstvima koja je Vlada Hrvatske donirala za obnovu Radničkog 
doma? 
 
Izudin Ibrišimović 

13. Dokle se stiglo s provođenjem Zakona o šumama i kad će se počet primjenjivati? 

14. Hoće li se riješiti pitanje stovarišta ogrjevnog drveta u Vareš Majdanu? 
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Nakon vijećničkih pitanja predsjedavajući je na raspravu stavio zapisnik s 11. 
sjednice Općinskog vijeća. 
 Nije bilo primjedbi na zapisnik i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatira da je jednoglasno 
usvojen zapisnik s  11. sjednice Općinskog vijeća Vareš. 

 Na raspravu je stavljen i prijedlog dnevnog reda iz poziva za sjednicu, koji je utvrđen na 
Kolegiju Općinskog vijeća.   

 Nije bilo primjedbi na dnevni red, a nakon izjašnjavanja vijećnika konstatirano je da je 
jednoglasno usvojen   s l i j e d e ć i  

D n e v n i    r e d 
 

1. Izmjene i dopune Proračuna općine Vareš za 2009. godinu, 
2. Nacrt Proračuna općine Vareš za 2010. godinu, 
3. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o vodovodu i 

kanalizaciji, 
4. Prijedlog Odluke o promjeni namjene izgradnje građevinskog zemljišta,  
5. Prijedlog Odluke o osnivanju općinskoga glasila,  
6. Prijedlog Rješenja o utvrđivanju trajnog prava korištenja 

građevinskog zemljišta u korist poduzeća "Perun" d.o.o. Vareš, 
7. Informacija o predloženim i odobrenim projektima za Program 

kapitalnih ulaganja Vlade ZE-DO kantona za 2009. godinu, 
8. Informacija o stanju lokalne i regionalne putne mreže na području općine 

Vareš,  
9. T e k u ć a    p i t a n j a . 

 
Ad. 1. 

(Izmjene i dopune Proračuna općine Vareš za 2009. godinu) 
 

Stav Komisije za statutarna pitanja i propise je da se u preambuli Izmjena i dopuna Proračuna, 
u prvom redu, iza navedenih brojeva Službenih novina F BiH, doda i broj "32/09". 

I Komisija za gospodarstvo, financije i proračun je razmatrala Izmjene i dopune Proračuna 
općine Vareš za 2009. godinu. Stavila je primjedbu što nije pripremljeno obrazloženje u pismenoj 
formi, a nakon izjašnjavanja, s 2 glasa za i 1 protiv, Komisija nije prihvatila Izmjene i dopune 
Proračuna općine Vareš za 2009. godinu. 

 Boro Anđić – ispred Službe za gospodarstvo i financije, obrazložio je ovu točku dnevnog 
reda. 
 Otvorena je rasprava u kojoj su svoje primjedbe i sugestije iznijeli vijećnici: Ivan Lučić, Ismet 
Abdulahović, Elvir Rožajac, Mario Mirčić, Majda Muftić, predsjedavajući Josip Malbašić, Sadudin 
Numanović – predsjednik SDA, Zdravko Marošević – predsjednik HDZ, te općinski načelnik Hamdo 
Fatić, koji je obrazložio pojedine stavke. 

Predsjedavajući je stavio na glasovanje Izmjene i dopune Proračuna, a nakon izjašnjavanja 
konstatirao da, s 8 glasova za, 2 protiv i 9 suzdržanih, nisu prihvaćene Izmjene i dopune 
Proračuna općine Vareš za 2009. godinu.  

 
Ad. 2. 

(Nacrt Proračuna općine Vareš za 2010. godinu) 
 

Komisija za statutarna pitanja i propise zauzela je stav da se u preambuli Nacrta Proračuna 
općine Vareš, u prvom redu, iza navedenih brojeva Službenih novina F BiH, doda i broj "32/09". 

Komisija za gospodarstvo, financije i proračun je razmatrala Nacrt Proračuna i sugerirala da se 
planiraju sredstva za financiranje obilježavanja Dana općine Vareš. Nakon izjašnjavanja, s 2 glasa za i 
1 protiv, Komisija nije prihvatila Nacrt Proračuna općine Vareš za 2010. godinu. 

Općinski načelnik je obrazložio ovu točku dnevnog reda. 
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Otvorena je rasprava u kojoj su sudjelovali vijećnici: Džemo Kevrić, Ivan Lučić, Mario 
Mirčić, Elvir Rožajac i predsjedavajući Josip Malbašić. 

Na temelju provedene rasprave predsjedavajući je predložio slijedeće zaključke: 

1. Općinsko vijeće smatra da predloženi Nacrt Proračuna uz primjedbe Komisije 
za propise i primjedbe vijećnika iznesene na sjednici Vijeća predstavlja dobar 
temelj za izradu Prijedloga Proračuna, te ga kao takvog upućuje na javnu 
raspravu. 

2. Javna rasprava će trajati 30 dana. 

3. Javna rasprava će se provesti sukladno Odluci o javnoj raspravi u općini Vareš, 
broj: 01-191/09 od  04.08. 2009. godine. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika konstatira da je većinom glasova, 14 za i 6 suzdržanih, usvojen 

Nacrt Proračuna općine Vareš za 2010. godinu 
 

 Ad. 3. 
(Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o vodovodu i kanalizaciji) 

 
Komisija za statutarna pitanja i propise nije imala primjedbi na Prijedlog Odluke o izmjenama 

i dopunama Odluke o vodovodu i kanalizaciji, s tim da sugerira Općinskom vijeću da odredi rok za 
donošenje nove Odluke o vodovodu i kanalizaciji koja će biti u potpunosti usklađena sa Zakonom o 
komunalnim djelatnostima i Zakonom o vodama ZE-DO kantona.  

Predsjedavajući Josip Malbašić – ispred Kluba vijećnika HDZ-a, izjasnio se da neće podržati 
Prijedlog Odluke iz razloga što je temeljna Odluka o vodovodu i kanalizaciji donesena na temelju 
zakonskih propisa iz 1990. godine, iz vremena SR BiH. U međuvremenu je došlo do izrade 
kantonalnih zakonskih propisa o komunalnim djelatnostima, kao i kantonalnih i Federalnih zakona o 
vodama, te su se stekli uvjeti o izradi nove odluke o vodovodu i kanalizaciji. 

Nije bilo daljnje rasprave, a nakon izjašnjavanja vijećnika konstatirano je da je, s 14 glasova 
za, 4 protiv i 2 suzdržana, donesena 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o vodovodu i kanalizaciji 
 

Ad. 4. 
(Prijedlog Odluke o promjeni namjene izgradnje građevinskog zemljišta) 

 
 Komisija za statutarna pitanja i propise nije imala primjedbi na Odluku o promjeni namjene 
izgradnje građevinskog zemljišta, budući da je usklađena sa zakonskim propisima. 

 Nije bilo daljnje rasprave i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatirano je da je jednoglasno 
doneseno 

Odluka o promjeni namjene izgradnje građevinskog zemljišta 

 
Ad. 5. 

(Prijedlog Odluke o osnivanju općinskoga glasila) 
 

 Komisija za statutarna pitanja i propise zauzela je stav da se izmjeni tekst u članku 10. 
Odluke, tako da glasi: "Ova odluka stupa na snagu danom objavljivanja na oglasnoj ploči." 

 Komisija je tražila da se u obrazloženju konkretno navede koja su sredstva potrebna za 
provođenje Odluke. 

 Rusmir Berberović – ispred predlagača, obrazložio je Odluku. 

 Vijećnici Ivan Lučić – ispred Kluba vijećnika SDP-a, predložio je amandman na članak 3. 
Odluke, da se brišu riječi "u pravilu", tako da članak 3. glasi: "Informativni bilten Općine Vareš će se 
objavljivati jednom mjesečno i to do kraja prvoga radnog tjedna u tekućem mjesecu." 
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Nije bilo daljnje rasprave i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatirano je da je jednoglasno 
usvojena  

 Odluka o osnivanju općinskoga glasila 
 

Ad. 6.   
(Prijedlog Rješenja o utvrđivanju trajnog prava korištenja 

 građevinskog zemljišta u korist poduzeća "Perun" d.o.o. Vareš) 
 

 Nije bilo rasprave po ovoj točki dnevnog reda, a nakon izjašnjavanja vijećnika konstatirano je 
da je jednoglasno usvojeno 

Rješenje o utvrđivanju trajnog prava korištenja 
 građevinskog zemljišta u korist poduzeća "Perun" d.o.o. Vareš 

 
Ad. 7.   

(Informacija o predloženim i odobrenim projektima za  
Program kapitalnih ulaganja Vlade ZE-DO kantona za 2009. godinu) 

 
 U raspravi o ovoj točki dnevnog reda sudjelovali su, iznijeli svoje primjedbe i postavili 
pitanja, vijećnici: Dženana Bešić, Džemo Kevrić, Sadudin Numanović – predsjednik SDA i općinski 
načelnik Hamdo Fatić, koji je obrazložio Informaciju i odgovorio na pitanja vijećnika. 

 Nakon zaključene rasprave i izjašnjavanja vijećnika konstatirano je da je većinom glasova, 12 
za i 8 suzdržanih, usvojena 

Informacija o predloženim i odobrenim projektima za  
Program kapitalnih ulaganja Vlade ZE-DO kantona za 2009. godinu 

 
Ad. 8.   

(Informacija o stanju lokalne i regionalne putne mreže na području općine Vareš) 
 

 U raspravi o ovoj točki dnevnog reda sudjelovali su i iznijeli svoje primjedbe i sugestije, 
vijećnici: Ivan Lučić, Majda Muftić, Elvir Rožajac, Jelena Kuhač – Odenwald, Jasmin Salketić, Ismet 
Abdulahović, Džemo Kevrić, Nikola Šimić, Kenan Kamenjaš, Dženana Bešić, predsjedavajući Josip 
Malbašić, općinski načelnik Hamdo Fatić i predsjednik SDA – Sadudin Numanović. 

Na temelju prijedloga iz rasprave predsjedavajući je predložio da se Informacija ne prihvati, 
odnosno da se vrati na doradu i pripremi Informacija koja će svojim sadržajem odgovarati 
nazivu i onome što je Vijeće tražilo Programom rada OV.  

Nakon izjašnjavanja konstatira da je većinom glasova, 11 za i 8 suzdržanih, usvojen 
predloženi zaključak. 

 
Ad. 9.   

 ( T e k u ć a     p i t a n j a ) 
 

1. Predsjedavajući je upoznao vijećnike da se postupilo po zaključku s prošle sjednice Vijeća, 
vezano za problem 119 radnika firme Sakupljanje sekundarnih sirovina d.d. Vareš. Zahtjev 
radnika razmatrala je Komisija za ravnopravnost spolova, ljudska prava i građanske 
slobode Skupštine ZE-DO kantona i Komisija za rad, socijalnu politiku, izbjeglice, 
zdravstvo, boračka i invalidska pitanja Skupštine ZE-DO kantona i obje su utvrdile da nisu 
nadležne za rješavanje ovog problema. Zahtjev je razmatrala i Komisija za zaštitu ljudskih 
prava i sloboda Zastupničkog doma Parlamenta Federacije i donijela zaključak da zatraži 
izjašnjenje Federalnog ministarstva energetike i rudarstva o pravnom statusu "Željezare" 
d.d. Vareš i sudbini ovog poduzeća, zašto je podijeljeno i u čijoj je nadležnosti rješavanje 
problema 119 radnika koji traže intervenciju u rješavanju svog radno-pravnog statusa. Po 
prispijeću odgovora će kontaktirati Općinsko vijeće Vareš. 
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2. Srpsko građansko vijeće – Pokret za ravnopravnost ZE-DO kantona obratilo se Općinskom 
vijeću, na traženje zainteresiranih građana, a u cilju otklanjanja nastalih nepravilnosti kod 
utvrđivanja liste prioriteta za dodjelu donacija CRS-a BiH za izgradnju devastiranih kuća 
korisnicima – povratnicima: Todorović Rasku, Todorović Momčilu i Adžić Mlađi.  

Zahtjev je razmatrala i Komisija za odabir korisnika projekata povratka i rekonstrukcije 
stambenih jedinica, te predložila Općinskom vijeću da donese zaključak kojim se obvezuje 
općinski načelnik i nadležna služba da pripremi Informaciju o obnovljenim stambenim 
jedinicama na području općine Vareš za razdoblje 1998. do 2009. godine, s podacima o 
korisnicima (ime i prezime, mjesto povratka, broj članova domaćinstva, nacionalna 
struktura, vrsta obnovljenog objekta, naziv donatora i godina obnavljanja objekta), kako bi 
se moglo utvrditi stvarno stanje u ovoj oblasti. 

U raspravi o ovoj problematici sudjelovali su: općinski načelnik Hamdo Fatić i vijećnici 
Dženana Bešić i Elvir Rožajac. 

Nakon zaključene rasprave predsjedavajući je predložio slijedeće zaključke: 

1. u roku od 2 mjeseca pripremiti Informaciju po prijedlogu Komisije za odabir 
korisnika projekata povratka i rekonstrukcije stambenih jedinica, 

2. pismo Srpskog građanskog vijeća proslijediti donatoru, konkretno CRS-u BiH 
i tražiti da se očituju po ovom pitanju. 

Većinom glasova (1 suzdržani), usvojeni su predloženi zaključci. 

3. Predsjedavajući je pročitao pismo Udruženja građana umirovljenika općine Vareš, kojim 
upoznaju Vijeće o provedenoj peticiji na području općine Vareš, s prikupljenih 4470 
potpisa, a vezano za mogućnost liječenja građana Vareša u Kliničkom centru Sarajevo. U 
istom pismu podsjećaju i na zahtjev građana za otvaranje stovarišta ogrjevnog drveta, te 
traže da Općinsko vijeće ostvari kontakt sa Šumsko privrednim društvom ZE-DO kantona 
d.o.o. Zavidovići i nadležnim Ministarstvom, kako bi se konačno ostvario ovaj zahtjev 
građana. 

Otvorena je rasprava u kojoj su sudjelovali vijećnici: Jelena Zlobec, Ivan Lučić i 
predsjedavajući Josip Malbašić. 

Na temelju provedene rasprave predsjedavajući je predložio slijedeće zaključke: 

1. Peticiju Udruženja građana umirovljenika općine Vareš, uz popratno pismo, 
proslijediti nadležnom tijelu Zastupničkog doma Parlamenta Federacije BiH. 

2. Isto tako, pismo Udruženja građana umirovljenika općine Vareš, uz popratno 
pismo, uputiti u direkciju Šumsko-privrednog društva Zavidovići u Zavidovićima. 

      Zaključci su jednoglasno usvojeni.  

4. Agencija za privatizaciju ZE-DO kantona obratila se Vijeću, a vezano za donošenje Odluke 
Općinskog vijeća Vareš o izuzimanju državnog kapitala iz procesa privatizacije JP 
"Veterinarska stanica" Vareš, broj: 01-55/09 od 05.03.2009. godine. Skrenula je pozornost 
na članak 1. Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o privatizaciji poduzeća, koji regulira 
način izuzimanja dijela državnog kapitala ili ukupnog državno kapitala iz privatizacije, gdje 
je utvrđeno da odluku o izuzimanju iz privatizacije vrijednosti državnog kapitala do 30% 
donosi Vlada Federacije, a za iznos vrijednosti državnog kapitala preko 30% odlučuje 
Parlament Federacije na prijedlog Vlade Federacije. Traže da se navedena Odluka 
Općinskog vijeća preispita i o tome obavijesti Agencija za privatizaciju ZE-DO kantona. 

 
Predsjedavajući je predložio zaključak kojim se zadužuje općinski načelnik da za 
narednu sjednicu Općinskog vijeća pripremi punu informaciju vezano za zakonsku 
regulativu privatizacije javnih poduzeća ovakve vrste i pribavi mišljenje nadležnog 
ministarstva, kako bi Vijeće moglo odlučiti ima li potrebe mijenjati Odluku o 
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izuzimanju državnog kapitala iz procesa privatizacije JP "Veterinarska stanica" 
Vareš. 

Zaključak je jednoglasno usvojen. 

5. Građani Benića i Matijevića iz Vareša obratili su se Općinskom vijeću u cilju informiranja i 
poduzimanja mjera u rješavanju problema javne rasvjete u Benićima i dijelu Matijevića. 
Napominju da je za vrijeme ratnih događanja uništena infrastruktura u tim dijelovima grada 
i mada je već prošlo šesnaest godina od završetka ratnih sukoba, ništa nije poduzeto na 
rješavanju tog problema.  

U raspravi o ovoj problematici sudjelovali su vijećnici Ivan Lučić i Elvir Rožajac. 

Budući da se radi o obvezi iz Zakona o komunalnim djelatnostima i o užem urbanom 
području grada, a infrastruktura već postoji i treba je samo dijelom sanirati, 
predsjedavajući je predložio zaključak kojim se zadužuje općinski načelnik da u 
narednih 15 dana riješi ovaj problem. 

Zaključak je jednoglasno usvojen. 

6. Predsjedavajući Josip Malbašić upoznao je vijećnike da će 01.12.2009. godine, u 10,00 sati,       
u velikoj sali Općine Vareš biti organiziran "okrugli sto" povodom obilježavanja kampanje 
"16 dana aktivizma protiv rodno zasnovanog nasilja". Izvijestio ih je da će se "okrugli sto" 
održati u organizaciji Udruženja građana "Medica" Zenica, te zamolio vijećnike da iskažu 
interes za ovu vrlo osjetljivu temu i aktivno sudjeluju u radu "okruglog stola". 

7. Javno komunalno poduzeće d.o.o. Vareš uputilo je Vijeću Informaciju o problematici 
napajanja električnom energijom vodovoda Oćevija. Budući da je i općinski načelnik dobio 
istu Informaciju, izvijestio je Vijeće da je problem koji se navodi u Informaciji već riješen. 

8. Predsjedavajući je pročitao pismo roditelja, trenera, volontera i prijatelja NK "Vareš" 
kojim reagiraju na diskusiju o izvršenju proračuna, a vezano za stavku izdvajanja za 
Nogometni klub Vareš. 

Ujedno je upoznao vijećnike o aktivnostima vezanim za humanitarnu akciju koja se 
provodi u gradu, prikupljanje sredstava za mladog člana NK Vareš koji je imao teže 
povrede i nekoliko operativnih zahvata. Pozvao je vijećnike da svako u okviru svojih 
mogućnosti pomogne humanitarnu akciju. 

U raspravi o ovoj temi sudjelovali su vijećnici: Ismet Abdulahović, Elvir Rožajac, Jelena 
Zlobec, općinski načelnik Hamdo Fatić, Rusmir Berberović – ispred Službe za društvene 
djelatnosti i Nusret Višća – ispred MZ Vareš Majdan.  

Nakon zaključene rasprave predsjedavajući je predložio da se odgovori na pismo koje 
je upućeno Vijeću i objasni da namjera vijećnika nije bila umanjiti značaj NK Vareš. 
Vijećnici su kritizirali prekoračenje stavke proračuna planirane za NK Vareš i to je 
njihovo pravo kao vijećnika. Predložio je da im se ujedno sugerira da se uključe u 
javnu raspravu o Nacrtu Proračuna za 2010. godinu i pokušaju osigurati veća 
sredstava za NK Vareš. 

Zaključak je jednoglasno usvojen. 

9. Vijećnica Dženana Bešić pročitala je zaključke iz zapisnika s 4. sjednice OV Vareš, a 
vezano za Informaciju o realizaciji projekta izgradnje centralnog spomen obilježja šehidima 
u Varešu. Budući da zaključci nisu realizirani do kraja predložila je Vijeću da donese 
zaključak kojim se zadužuje općinski načelnik i nadležna služba da upute zahtjev 
Vladi ZE-DO kantona, Vladi Federacije i ministarstvima za boračka pitanja, da u 
proračunima vlada za 2010. godinu planiraju sredstva za izgradnju centralnog 
spomen obilježja šehidima u Varešu, tako da bi bar u ljeto iduće godine mogli 
postaviti spomen obilježje. 

Zaključak je jednoglasno usvojen. 
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 Vijećnica Tajiba Brkić čestitala je nastupajući Bajram svim vjernicima muslimanske 
vjeroispovijesti, a čestitkama se pridružio i predsjedavajući Općinskog vijeća.  

 
 

Sjednica je završena u 14,20 sati. 
 
 
 
 
 
 

T A J N I K 
 

Leon Pavlović 
 

 

 

 

ZAPISNIČAR 
 

Mira Pejčinović 

PREDSJEDAVAJUĆI 
 

Josip Malbašić 
 

 
 
 


	Z  A  P  I  S  N  I  K
	Ismet Abdulahović
	Dženana Hafizović 
	Jelena Zlobec
	Ivan Lučić
	Nikola Šimić
	Jelena Zlobec
	Izudin Ibrišimović
	 Boro Anđić – ispred Službe za gospodarstvo i financije, obrazložio je ovu točku dnevnog reda.
	Nacrt Proračuna općine Vareš za 2010. godinu
	Odluka o promjeni namjene izgradnje građevinskog zemljišta
	Nije bilo daljnje rasprave i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatirano je da je jednoglasno usvojena 
	 Odluka o osnivanju općinskoga glasila

	Rješenje o utvrđivanju trajnog prava korištenja
	Program kapitalnih ulaganja Vlade ZE-DO kantona za 2009. godinu

	T A J N I K

	Leon Pavlović
	ZAPISNIČAR

	Mira Pejčinović
	PREDSJEDAVAJUĆI

	Josip Malbašić



